

(Safety Instructions)

This is a 27-piece beginner sewing kit, entry-level kit - multi-style combination, including plastic needles, thread, DIY sewing board, children's sewing kit, children's felt craft, felt kit. It helps develop fine motor skills. Category: Toys & Games -> Arts & Crafts -> Craft Kits -> Children's Sewing Kits. Color: White. Recommended Age: 3+. Main Material: Other Textile Materials. WARNING: CHOKING HAZARD - Small parts. Not for children under 3 years. This product contains small parts that may pose a choking hazard. Adult supervision is required at all times during use. The plastic needles are blunt but should be used with care. Do not put any components in mouth, nose, or ears. Use the kit in a well-lit, clean, and flat area away from food and drinks. Inspect all parts before and after each use. Discard if any part is damaged, broken, or shows signs of wear. Keep the kit and its components out of reach of pets and very young children when not in use. Store in a dry place.

Installation/Usage Instructions

1. Unpack all components from the kit onto a clean, flat surface. Ensure you have all 27 pieces: plastic needles, thread spools, DIY sewing board, felt pieces, and other accessories. 2. Identify the DIY sewing board. It is a rigid board with pre-punched holes or patterns. No assembly is required for the board itself. 3. Select a felt piece and a plastic needle. Thread the needle with the provided thread. The needle has a large eye for easy threading. Tie a knot at the end of the thread. 4. Place the felt piece on the sewing board if the design requires it. Alternatively, you can sew felt pieces together directly. 5. Begin sewing by pushing the plastic needle through the felt or through the guide holes on the sewing board. Use simple running stitches or follow the included pattern guides. 6. When finished, tie a secure knot on the back of the work and cut the excess thread. 7. For storage, place all components back into the original packaging or a suitable container. Ensure needles are

(Care, Maintenance & Storage)

Surface cleaning: Wipe with a soft, damp cloth with a small amount of water or neutral detergent, then dry.

- Plush/fabric parts (if applicable): Gently wash and air dry; avoid high-temperature tumble drying.

(Storage Conditions)

Avoid direct sunlight, high temperatures, or humid environments.

- Store in a cool, dry place.

- Keep away from fire and corrosive substances.

- Improper storage may lead to safety risks (such as aging or deformation).

(Retention Statement)

- Please retain this instruction manual for future reference.

- The instruction sheet shall be retained since it contains important information.

(تعليمات السلامة)

DIY هذه مجموعة خياطة للمبتدئين مكونة من ٢٧ قطعة، مجموعة للمستوى المبتدئ - تركيبة متعددة الأنماط، بما في ذلك الإبر البلاستيكية والخيط ولوحة الخياطة -> ومجموعة خياطة للأطفال وحرفة لباد للأطفال ومجموعة لباد. إنها تساعد على تطوير المهارات الحركية الدقيقة. الفئة: ألعاب -> الفنون والحرف -> مجموعات الحرف مجموعات خياطة الأطفال. اللون: أبيض. العمر الموصى به: ٣+. المادة الرئيسية: مواد نسيجية أخرى. تحذير: خطر الاختناق - أجزاء صغيرة. غير مخصص للأطفال دون سن ٣ سنوات. يحتوي هذا المنتج على أجزاء صغيرة قد تشكل خطر الاختناق. إشراف الكبار مطلوب في جميع الأوقات أثناء الاستخدام. الإبر البلاستيكية غير حادة. ولكن يجب استخدامها بحذر. لا تضع أي مكونات في الفم أو الأنف أو الأذنين. استخدم المجموعة في منطقة مضاءة جيدًا وتنظيفة ومسطحة بعيدًا عن الطعام والشراب افحص جميع الأجزاء قبل وبعد كل استخدام. تخلص منه إذا كان أي جزء نالغًا أو مكسورًا أو يظهر عليه علامات التلف. احتفظ بالمجموعة ومكوناتها بعيدًا عن متناول الحيوانات الأليفة والأطفال الصغار جدًا في حالة عدم الاستخدام. يحزن في مكان جاف

تعليمات التركيب/الاستخدام

قطع لباد، وإكسسوارات DIY، فك جميع المكونات من المجموعة على سطح مستوٍ نظيف. تأكد من وجود جميع الـ 27 قطعة: إبر بلاستيكية، بكرات خيوط، لوح خياطة. 1. إنه لوح صلب به ثقوب أو أنماط منقوبة مسبقًا. لا يلزم تجميع اللوح نفسه. 3. اختر قطعة لباد وإبرة بلاستيكية. مرر الخيط في الإبرة DIY. أخرى. 2. حدد لوح الخياطة بالخيط المتوفر. تحتوي الإبرة على عين كبيرة لسهولة تمرير الخيط. اربط عقدة في نهاية الخيط. 4. ضع قطعة اللباد على لوح الخياطة إذا كان التصميم يتطلب ذلك بدلاً من ذلك، يمكنك خياطة قطع اللباد معًا مباشرةً. 5. ابدأ الخياطة بدفع الإبرة البلاستيكية عبر اللباد أو عبر الثقوب الموجودة على لوح الخياطة. استخدم غرز جري بسيطة أو اتبع أدلة الأنماط المرفقة. 6. عند الانتهاء، اربط عقدة آمنة على ظهر العمل وافقطع الخيط الرائد. 7. للتخزين، ضع جميع المكونات مرة أخرى في العبوة الأصلية أو في حاوية مناسبة. تأكد من وجود الإبر

(العناية والصيانة والتخزين)

تنظيف السطح: امسح بقطعة قماش ناعمة ورطبة مع كمية صغيرة من الماء أو منظف محايد، ثم جفف.
الأجزاء الفظيعة/القماشية (إذا كانت قابلة للتطبيق): اغسلها برفق وجففها في الهواء: تجنب التجفيف بالتقليب بدرجة حرارة عالية -

(شروط التخزين)

تجنب أشعة الشمس المباشرة أو درجات الحرارة العالية أو البيئات الرطبة.
يُحفظ في مكان بارد وجاف -
يُحفظ بعيدًا عن النار والمواد المسببة للتآكل -
قد يؤدي التخزين غير السليم إلى مخاطر تتعلق بالسلامة (مثل الشبخوخة أو النشوة) -

(بيان الاحتفاظ)

يرجى الاحتفاظ بدليل التعليمات هذا للرجوع إليه في المستقبل -
يجب الاحتفاظ بورقه التعليمات لأنها تحتوي على معلومات مهمة -